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خبر خارجی خبر داخلی

واكنش بازيکن باتجربه اتلتيکو مادريد
به نبود امباپه در دربی مادريد

یان اوبلاک، سنگربان اتلتیکو مادرید نسبت به مصدومیت 
کیلیان امباپه و غیبت او در دربی مادرید واکنش نشان داد 
و اعلام کرد که رئال مادرید ابزار کافی برای پوشش نبود 

او را دارد.
بزرگ  بازی  یک  هفته  این  یکشنبه  فوتبالی،  گزارش  به 
در لالیگای اسپانیا برگزار می شود. دو تیم سرشناس شهر 
ورزشگاه  در  مادرید  اتلتیکو  و  مادرید  رئال  یعنی  مادرید، 
این  می گیرند.  قرار  همدیگر  برابر  در  متروپولیتانو  واندا 
مسابقه همواره برای هر دو تیم حائز اهمیت است چرا که 
در طول  و مهم  دیدار حساس  را یک  بازی  این  هواداران 
فصل می دانند. هر دو تیم برای حضور در کورس قهرمانی 
آماده هستند و این بازی می تواند نقطه عطفی در نیم فصل 

نخست هر دو تیم باشد.
اما مصدومیت کیلیان امباپه ممکن است برای رئال مادرید 
این  دردسرساز شود. فوق ستاره فرانسوی کهکشانی ها در 
و  کند  گلزنی  تیمش  برای  لالیگا  در  بار   5 توانست  فصل 
اما  می آید.  حساب  به  نظر  این  از  تیمش  بازیکن  بهترین 
آنچلوتی این ستاره سرشناس را در دیدار برابر اتلتیکو مادرید 
در اختیار ندارد و باید دید کدام بازیکن جای خالی امباپه را 

در ترکیب سفیدهای چامارتین پر می کند.
حالا یان اوبلاک، سنگربان باتجربه اتلتیکو مادرید نسبت به 
غیبت امباپه در این بازی حساس واکنش نشان داد و گفت: 
می توانند  که  دارد  زیادی  باکیفیت  بازیکنان  مادرید  رئال 
جای امباپه بازی کنند و فرقی ندارد چه کسی برای آن ها 

به میدان برود.

آخرين وضعيت مصدومان آرسنال
از زبان آرتتا

با  تیمش  مصدومان  درباره  آرسنال  سرمربی  آرتتا  میکل 
خبرنگاران گفت و گو کرد. 

به گزارش فوتبالی، آرسنال روز شنبه از ساعت 17:30 به 
وقت تهران در استادیوم امارات به مصاف لسترسیتی خواهد 
رفت. داوید رایا احتمالًا در این بازی غایب خواهد بود، چون 
در بازی هفته گذشته مقابل منچسترسیتی از ناحیه عضلانی 
مصدوم شد. یورین تیمبر و بن وایت هم به رایا پیوستند و 
در بازی مقابل بولتون در کارابائو کاپ غایب بودند. میکل 
آغاز  را  تمریناتش  تازگی  به  ها  توپچی  جدید  خرید  مرینو 

کرده، اما مارتین اودگارد همچنان مصدوم است. 
به نقل از سایت گل، میکل آرتتا در کنفرانس خبری گفت: 
میکل مرینو؟ قطعا فردا بازی نخواهد کرد. او امروز تمرین 
سبکی داشت و حالا باید منتظر بهبود وضعیت استخوانش 

باشیم و ببینیم چه زمانی آماده می شود.
با این توصیفات، مرینو در بازی با لسترسیتی و حتی پاریسن 
ژرمن در لیگ قهرمانان اروپا غایب خواهد بود. البته شاید به 
بازی هفته بعدی مقابل ساوتهمپتون برسد. داوید رایا؟ باید 
24 ساعت دیگر صبر کنیم تا ببینیم وضعیتش خوب است 
یا بد. احتمالا چند ساعت قبل از شروع بازی مطلع شویم. 
تیمبر در تمرین امروز شرکت کرد و می تواند در ترکیب تیم 

قرار بگیرد. بن وایت هم حالش خوب است.

از نگاه تن هاگ بررسی شد ؛
مشکل اصلی منچستريونايتد

اریک تن هاگ سرمربی منچستریونایتد معتقد است بزرگ 
ترین مشکل تیمش، ناکامی در گلزنی است. 

به گزارش فوتبالی، در ادامه روند ناامید کننده منچستریونایتد 
در فصل جدید، روز پنج شنبه منچستریونایتد در لیگ اروپا 
شیاطین  شد.  متوقف  یک  بر  یک  نتیجه  با  توئنته  مقابل 
سرخ در 5 بازی در لیگ برتر انگلیس، تنها 2 پیروزی کسب 
دادند و  را شکست  اند. آن ها فولام و ساوتهمپتون  کرده 
تساوی صفر  به  پالاس  کریستال  با  خود  بازی  آخرین  در 
لبریز شدن صبر  باعث  نتایج ضعیف  این  بر صفر رسیدند. 
هواداران یونایتد و احتمالًا مدیران باشگاه شده و حتی برخی 
از خبرگزاری های انگلیسی مدعی هستند که به تن هاگ 

اولتیماتوم داده شده. 
یازدهمی  رده  تاتنهام  مصاف  به  شنبه  یک  روز  در  ها  آن 
بندی  رده  جدول  در  ها  آن  از  پله  یک  که  رفت  خواهند 

بالاتر است. 

بارسلونا از حضور هوادارانش در بازی 
بعدی در ليگ قهرمانان اروپا محروم شد

در دیدار بارسلونا برابر موناکو یک هوادار بنری به ورزشگاه 
برده بود که به سبک ادای احترام نازی ها به آدولف هیتلر، 
باشگاه  حالا  و  بود  کرده  احترام  ادای  فلیک  هانسی  به 

بارسلونا به همین علت جریمه شد.
به گزارش فوتبالی، شعارهای سیاسی هنوز در استادیوم های 
در  شعارها  این  اوقات  گاهی  می رسند.  گوش  به  فوتبال 
به  اما  می گیرند.  قرار  تماشاگران  دست  در  بنرهایی  قالب 
هر ترتیب، این موضوع در دنیای فوتبال وجود دارد و انگار 
این که  با  کرد.  جدا  همدیگر  از  را  پدیده  دو  این  نمی توان 
فاشیست ها مدت هاست که در اروپا صاحب قدرت نیستند، 
اما طرز تفکر آن  ها همچنان در بین مردم اروپا جریان دارد.

به طور مثال هنوز در ایتالیا افرادی هستند که خودشان را 
پیرو این ایدئولوژی می دانند و سعی می کنند تفکرات بنیتو 
ادامه  را  بیستم  قرن  در  ایتالیا  سرشناس  رهبر  موسولینی، 
هوادار  یک  نیز  موناکو  و  بارسلونا  تیم  دو  دیدار  در  دهند. 
ورزشگاه  به  فلیک  هانسی  از  تشکر  برای  بنری  بارسلونا 
بنر شعار  آن  در  نبود.  معمولی  بنر  البته یک  که  بود،  برده 
هایل فلیک نوشته شده بود. نازی ها در زمان رهبری آدولف 
هیتلر، با عبارت هایل هیتلر به او ادای احترام می کردند. النا 
فورت، معاون باشگاه بارسلونا این حرکت را محکوم کرد، 

اما ظاهرا تصمیم برای جریمه کردن بارسلونا عوض نشد.

با حضور استاندار خوزستان ؛
تجهيزات ورزشی در سطح فوتبال 

محلات اهواز توزيع شد
مراسم  مسئولان  از  جمعی  و  خوزستان  استاندار  حضور  با 
کمتر  محلات  فوتبال  سطح  در  ورزشی  تجهیزات  توزیع 

برخوردار اهواز برگزار شد.
شامگاه  خوزستان  استاندار  محراب،  حسینی  اکبر  علی 
سه شنبه، 3 مهرماه در حاشیه این مراسم با گرامیداشت یاد 
و خاطره شهدای دفاع مقدس، گفت: تیم های محلات پایه 
اصلی در ورزش قهرمانی هستند و بسیاری از ورزشکاران 
و فوتبالیست های ما شروع فعالیت خود را از سطح محلات 
ورزش  به  توجه  افزود:  وی  ایسنا،  گزارش  به  داشتند. 
محلات از سوی فرمانداری ها، شهرداری ها و بخشداری ها 
زمینه  استانداری  و همچنین  جوانان  و  ورزش  با مشارکت 

ساز شکوفایی و رشد ورزش محلات می شود.
مهد  هم  خوزستان  بحمدلله  شد:  یادآور  محراب  حسینی 
فوتبال است و امیدواریم برگزاری مسابقات مختلف منجر 

به رشد ذهنی، روحی و سلامتی جوانان ما شود.

هفته اول مسابقات؛
مدعی قهرمانی، ليگ برتر فوتسال زنان

را با برد شروع كرد
تیم پالایش نفت آبادان در هفته اول لیگ برتر فوتسال زنان 

ایران به برتری رسید.
هفته اول لیگ برتر فوتسال زنان ایران امروز برگزار شد که 
دربی خوزستان در آبادان بین دو تیم پالایش نفت آبادان و 
نفت امیدیه با حساب 4 بر 2 به سود شاگردان پریسا امامی 
به پایان رسید. شاگردان امامی در نفت آبادان فصل گذشته 
به عنوان قهرمانی سوپرلیگ فوتسال زنان ایران دست پیدا 
کرده بودند. به گزارش ایسنا، ملی حفاری که فصل گذشته 
در سوپرلیگ نتوانست نتایج خوبی را رقم بزند، امسال لیگ 
را در یک بازی خارج از خانه با تساوی 2 بر 2 مقابل فولاد 

هرمزگان آغاز کرد.
پالایش نفت آبادان، ملی حفاری و نفت امیدیه، سه نماینده 

خوزستان در لیگ برتر فوتسال زنان ایران هستند.

واكنش رييس سابق هيات بسکتبال 
خوزستان به صحبت های داوری

صحبت های  به  خوزستان  بسکتبال  هیات  سابق  رییس 
شکایت  موضوع  شدن  تمام  درباره  فدراسیون  رییس  اخیر 
پیرعباسی از فدراسیون و اداره کل ورزش استان، واکنش 

نشان داد.
اظهارکرد: پس  ایسنا،  با  گو  و  در گفت  پیرعباسی  مجتبی 
از شکایت من از فدراسیون بسکتبال و اداره کل ورزش و 
جوانان بابت برکناری غیرقانونی از ریاست هیات بسکتبال 
در  زمینه،  این  در  داوری  اظهارنظر جواد  ارائه  و  خوزستان 
نهایت پس از یک سال دیوان عدالت اداری پرونده را پس 
فرستاد و عنوان کرد که پرونده در صلاحیت ما نیست و باید 

به دادگاه حقوقی شکایت کنید.
او ادامه داد: من نیز به دادگاه حقوقی شکایت کردم و رای 
نیز به سود من صادر شد. سوال من این است اگر فدراسیون 
در همان شعبه ای  داشت چرا  را  اداری  دیوان عدالت  رای 
که خواسته شده بودند، از خودشان دفاع نکردند که ما رای 

دیوان عدالت را داریم؟
که  این  بیان  با  خوزستان  بسکتبال  هیات  سابق  رییس 
صحبت داوری مبنی بر این که »رای دیوان عدالت به سود 
فدراسیون و اداره کل ورزش و جوانان خوزستان بوده و کار 
تمام شده است« را تایید نمی کنم، ادامه داد: اگر این رای 

وجود دارد را به ما نیز نشان دهند.
رییس  انتخاب  مجمع  که  این  رغم  علی  کرد:  تاکید  وی 
هیات بسکتبال خوزستان روز گذشته برگزار شد باید بگویم 
اقدام من برای ابطال این مجمع در جریان است و من از 

حق خودم دفاع خواهم کرد. 

قنبری تاکید کرد ؛
نقش مهم  آموزش 

در توسعه كراسفيت خوزستان
مسئول کمیته آموزش انجمن کراسفیت هیات وزنه برداری 
برگزاری  با  گفت:  آموزش،  امر  بر  تاکید  با  خوزستان 
دوره های آموزشی توانسته ایم کراسفیت را علمی به جامعه 

مخاطب بشناسانیم.
مربیگری  اظهارکرد:  ایسنا،  با  گو  و  در گفت  قنبری  انیس 
کراسفیت فقط کار کردن در یک رشته ورزشی نیست، بلکه 
مربیان این رشته باید در سه رشته ورزشی به تخصص دست 
پیدا کنند. کراسفیت ادغام 3 رشته پایه است ) ژیمناستیک، 
رشته  این  حیث  این  از  و   ) برداری،آمادگی جسمانی  وزنه 

بسیار مهیج و پر مخاطب شده است اما پرمخاطره.
بدن  وزن  با  ورزش های  اخیر  در سال های  داد:  ادامه  او 
بسیار مورد توجه قرار گرفته اند و در رشته های قهرمانی نیز 
به عنوان بدنسازی پایه از آن ها استفاده می شود؛ کراسفیت 
زیاد حرکات و دستیابی  تنوع  بالا،  به هیجان  با توجه  هم 
سریع ورزشکاران نخبه به عملکرد بسیار خوب قلبی عروقی 

و عضلانی، توانسته جای خود را باز کند.
دلیل  به  همچنین  کرد:  خاطرنشان  کراسفیت  مربی  این 
آیتم  سه  در  رشته  این  در  رقابت  و  مسابقات  بودن  مهیج 
توانسته جای خود  ژیمناستیک، وزنه برداری و دو ومیدانی 
کند.  باز  رقابتی  رشته های  ترین  پرمخاطب  میان  در  را 
و  مخاطب  پر  رشته  این  توسعه  برای  نیز  راستا  همین  در 
ورزش  تیم های  استقبال  مورد  هم  می تواند  که  تخصصی 
قهرمانی و هم در بخش رقابتی و همگانی قرار گیرد، اقدام 

به برگزاری دوره مربیگری این رشته در خوزستان کردیم.

معاون عمرانی و امور زیربنایی باشگاه استقلال خوزستان :

خبری از نصب VAR در ورزشگاه غدیر نیست
باشگاه  زیربنایی  امور  و  عمرانی  معاون 
 VAR استقلال خوزستان درباره روند نصب

در ورزشگاه غدیر توضیحاتی ارائه داد.
در  ایسنا  با  گو  و  گفت  در  رکابی  سعید 
نور  و  چمن  زمین  کیفیت  بهبود  خصوص 
فصل  اظهارکرد:  اهواز،  غدیر  ورزشگاه 
گذشته باتوجه به کمبود زمین مناسب در 
ورزشگاه  این  در  زیادی  های  بازی  اهواز 
انجام شد و حتی خود استقلال خوزستان 
بیشتر  نداشت،  تمرینی  زمین  چون  هم 
تمریناتش را در همین زمین برگزار می کرد 
که به خاطر همین موضوع فشار زیادی به 
زمین وارد شد. پس از اتمام لیگ بیست و 
و جوانان  ورزش  اداره کل  و  باشگاه  سوم، 
کار  تقسیم  طی  و  شدند  کار  وارد  سریعا 

مقرر شد نواقص ورزشگاه رفع شود.
او ادامه داد: مواردی از جمله بهبود وضعیت 
چمن برعهده باشگاه استقلال خوزستان و 
اداره  برعهده  نور ورزشگاه و نصب گیت ها 
کل ورزش و جوانان خوزستان بود که طی 

بازسازی شد و پس  مدت دو ماه ورزشگاه 
از انجام دو بازی خانگی در ورزشگاه فولاد، 
خوزستان  استقلال  خانگی  دیدار  سومین 

در ورزشگاه غدیر برگزار شد.

باشگاه  زیربنایی  امور  و  عمرانی  معاون 
خوشبختانه  گفت:  خوزستان  استقلال 
چمن  بازسازی  برای  عالی  بسیار  مواد  از 
بازپروری  آن  حاصل  که  شد  استفاده 

همزمان  است.  چمن  خوب  و  مناسب 
ورزشگاه  نور  بحث  چمن،  بازسازی  با 
چندین  از  پس  خوشبختانه  که  شد  انجام 
نوری  برج  چهار  پروژکتورهای  تمام  سال 
نورهای  روشنایی  شدند.  روشن  ورزشگاه 
محوطه به بیش از ۷۰ درصد رسیده است و 
دوربین های مدار بسته ورزشگاه نیز نصب 
شده اند. نرده های جداکننده ورودی بانوان 
نیز در حال نصب است و مقرر شد نصب 
اداره کل  توسط  هم  ورودی  گیت  چهار 

ورزش استان انجام شود.
او درباره زمان نصب VAR در ورزشگاه غدیر 
نیز عنوان کرد: جایگاه های استقرار  اهواز 
موجود  ورزشگاه  در   VAR های  دوربین 
است و فقط بحث هزینه VAR مطرح است 
که گویا باید توسط خود باشگاه ها پرداخت 
شود که پرداخت آن خیلی سنگین و در حد 
باشگاهی مثل استقلال خوزستان نیست. 
نصب  زمان  اما  هستیم  پیگیر  حال  هر  به 

VAR در ورزشگاه غدیر مشخص نیست.

استعفایی در کار نبود؛ 
نکونام به السد و هوادار

هم ببازد بركنار نمی شود!
نکونام 15 ساعت بعد از انتشار نامه خداحافظی اش به تمرین 

استقلال رفت.
24 ساعت پس از شکست استقلال در دربی 104 جواد نکونام 
کناره گیری  و  استعفا  برای  تصمیمش  از  نامه  یک  نوشتن  با 
خبر داد. ظاهرا فشار وحشتناک هواداران استقلال و انتقادات 
تند و تیز پیشکسوتان این تیم باعث شده بود نکونام به این 

تصمیم برسد.
توجه  جلب  نکته  یک  نکونام  نامه  دقیق تر  خوانش  در  اما 
می کرد. او در نامه خداحافظی اش هرگز از تصمیم قطعی برای 
رفتن ننوشته بود. تنها جایی که نکونام از رفتن حرف زد بند 
نامه بود که در آن نوشته بود: »اگر این حرف ها را  آخر این 
خاطر  به  چون  بروم،  می خواهم  می کنم،  دل  درد  و  می زنم 
به خاطر  ببرند،  بین  از  را  استقلال  با من می خواهند  دشمنی 
استقلال و هوادار استقلال می روم تا این تیم بیشتر از این ها 

لطمه نخورد.«
جالب است که نکونام در این نامه ننوشت: »من رفتم« بلکه 
نوشت: »می خواهم بروم«! در واقع این طور به نظر می رسید 
که او در حال تهدید یا ترساندن مدیران و هواداران استقلال 
است و در لفافه از آنها می خواهد که با رفتن و خداحافظی اش 

مخالفت کنند!
امروز و حدود 15 ساعت پس از انتشار نامه خداحافظی، نکونام 
تا  شد  حاضر  استقلال  تمرین  محل  در   14:00 ساعت  راس 
تمرینات این تیم را زیر نظر بگیرد. اتفاقی که نشان می دهد 

نامه خداحافظیِ او اصلا واقعی نبوده است.
البته که باشگاه استقلال بعد از انتشار نامه خداحافظی نکونام 
در یک بیانیه رسمی با استعفای نکونام مخالفت و اعلام کرد 

تا بازی با السد در قطر تصیمی در این باره نخواهد گرفت اما 
لحن بیانیه باشگاه هم اصلا محکم نبود و حمایتی از نکونام 
به محل  باز هم  این حال نکونام  با  اما  در آن دیده نمی شد. 

تمرین استقلال رفت.
نکته قابل توجه این است که نکونام در پایانِ نامه اش نوشته 
بین  از  را  استقلال  او می خواهند  با  به خاطر دشمنی  بود که 
ببرند و او به خاطر استقلال و هوادارانش می رود. حالا سوال 
این است که از دیشب تا الان وضعیت چه تغییری کرده است 
به محل تمرین استقلال رفته است؟ همه  که نکونام دوباره 
آنهایی که به قول نکونام نمی گذاشتند او کار کند هنوز هم در 
باشگاه حضور دارند و بعید است تغییری در نگرش و نگاه شان 

به باشگاه و نکونام عوض شده باشد.
حالا یا نکونام به چیزهایی که در نامه اش نوشته بود اعتقادی 
که  است  شنیده  باشگاه  مدیران  از  وعیدی  و  وعده  یا  ندارد 
نکونام  ظاهرا  برود.  استقلال  تمرین  محل  به  گرفته  تصمیم 
از حمایت کامل احمد شهریاری برخوردار است و حتی اگر به 

السد قطر و حتی هوادار هم ببازد برکنار نخواهد شد.

ایمانعلی زاده:
با دبير و رنگرز اختلاف نظر نداريم

 مربی سابق تیم ملی کشتی فرنگی درباره علت حضور نداشتن 
در کادرفنی رنگرز توضیحاتی ارائه داد.

فرزاد ایمانعلی زاده در حاشیه مراسم تجلیل از قهرمانان ورزش 
خوزستان که استانداری، درباره حضور نداشتن در کادرفنی تیم 
خیلی سختی  نیم  و  سال  دو  اظهارکرد:  فرنگی،  کشتی  ملی 
و  رمضانی  من،  مدتی  برای  شد  این  بر  تصمیم  و  داشتیم 

نعمت پور نباشیم و این فرصت به سایر مربیان داده شود.
به گزارش ایسنا، او ادامه داد: در این مدت فشار زیادی متحمل 
شدیم و از خانواده نیز دور بودیم، ضمن این که من و آقای 

رمضانی نیز مربی سازنده هم هستیم و از بچه های باشگاه 
خودمان در شهرهای مان هم دور بودیم و می طلبید مدتی 

هم نباشیم و دور باشیم.
هم  الان  همین  گفت:  فرنگی  کشتی  ملی  تیم  سابق  مربی 
که در اردو نیستیم با هم مشورت می کنیم و روزانه در تماس 
امیدهای  مسابقات  است.  ما  بزرگ  برادر  مثل  رنگرز  هستیم. 
این  المپیکی تمام شود، بعد در خصوص  جهان و چهار وزن 

موضوع نتیجه گیری خواهیم کرد.
و  بین شما  نظری  اختلاف  آیا  که  این سوال  به  پاسخ  در  او 
آقای رنگرز و آقای دبیر پیش آمده است؟ عنوان کرد: نه اصلا. 
شخص دبیر همیشه از مربیان کشتی فرنگی حمایت کرده و 
بر این باور است که مربیان کشتی فرنگی همیشه خوب کار 
کار  راس  در  که  المپیک خوب شد  در  هم  نتیجه  و  کرده اند 
کامل  مجموعه  یک  ما  بود.  همکاران  سایر  و  رنگرز  تلاش 
بودیم و همه چیز دست به دست هم داد که این نتیجه تاریخی 

در المپیک پاریس رقم خورد.
در  فرنگی  کشتی  مهد  خوزستان  کرد:  بیان  زاده  ایمانعلی 
خوشبختانه  که  نداشتیم  المپیک  طلای  ولی  است  ایران 
سعید اسماعیلی سنت شکنی کرد و به مدال طلا رسیدیم و 
مهمدی نیز به نقره و پهلوان میرزازاده به برنز المپیک رسیدند 
نفر خوزستانی   5 ملی،  تیم  وزن  از شش  که  بود  بی سابقه  و 
بودند. امیدوارم این روند ادامه پیدا کند، هر چند سخت است 
این  تا  کنند  کمک  استانی  مسئولان  و  مربیان  می طلبد  و 

موفقیت ها ادامه داشته باشد.
او در پایان نیز تاکید کرد: استان ما با این همه ثروت و دارایی 
زیرساختی کارهایی  نظر  از  اداره کند.  را  می تواند چند کشور 
انجام شده است اما مشکلاتی وجود دارد. در همه سالن های 
می طلبد  و  داریم  سرمایشی  های  سیستم  مشکل  کشتی 
آن ها  برای  خوبی  امکانات  و  شوند  دیده  سازنده  باشگاه های 

در نظر گرفته شود.

گل محمدی :

بازی ها هر هفته جذاب تر می شوند
یحیی گل محمدی در نشست خبری پیش از بازی با ذوب آهن، 
و  بازی ها حساس تر  که می گذرد  هفته  کرد: هر  اظهار  اصفهان، 

تیم ها هماهنگ تر و بازی ها جذاب تر می شود. 
نتایج  و  است  هناهنگی خوب  و  نظم  با  آهن  ذوب  داد:  ادامه  او 
بازیکنانم  از  بود و  بازی سختی خواهد  خوبی کسب کرده است. 
می خواهم تلاش خود را دو چندان کرده و تمرکز بیشتری داشته 
باشند. ضمن این که از دیدن بازی های حریف شخصا لذت برده ام. 
بازیکنانم در تمرینات  گل محمدی گفت: شرایط خوبی داریم و 
انگیزه بالایی داشته اند و امیدوارم فردا در حضور هواداران اولین 

برد خانگی را کسب کنیم.
خانه  در  اینکه  به  توجه  با  می خواهم  بازیکنانم  از  داد:  ادامه  او 
که  دارند  فولاد  تیم  از  زیادی  انتظار  هواداران  و  می کنیم  بازی 
انتظاراتشان هم به جا است زیرا فولاد افتخارات زیادی در فوتبال 
ایران کسب کرده است، با بردن در بازی های خانگی ثبات را به 
تیم القا کنیم و بتوانیم مسیری که در پیش گرفته ایم، در نهایت با 

ثبات خوب از لحاظ نتیجه و نوع بازی ادامه پیدا کند.
که  این سوال  به  پاسخ  در  فولاد خوزستان  فوتبال  تیم  سرمربی 
احساس می شود فولاد در دیدارهای خارج از خانه جسورتر بازی 
البته  از چه چیزی نشلت می گیرد؟ گفت:  این موضوع  می کند و 
تحلیلی که شما دارید خیلی مورد قبول ما نیست؛ ما در خانه مقابل 
خیبر و مس نیز بازی کردیم که به نظرم در هر دو بازی شایسته 
برد بودیم اما ناهماهنگی و شاید هم موضوع روحی روانی به دلیل 
اتفاقات گذشته کمی بازیکنان را تحت فشار قرار داد. در هر دو 
کردند  بازی  خوب  بازیکنانم  داشته ایم،  تاکنون  که  خانگی  بازی 
از  خیلی  زیرا  باشد  بیشتری  بازی های  و  تجربه  به  نیاز  شاید  و 
بازیکنانمان اولین سالی است که کنار هم فوتبال بازی می کنند و 
کمی ناهماهنگی وجود دارد. سعی ما این است که فردا سه امتیاز 

را کسب و بتوانیم دل هواداران را خوشحال کنیم.
او در پاسخ به این سوال که آیا فولاد به آن چه مد نظرتان است 
رسیده است؟ گفت: فولاد مد نظر این است که مدعی قهرمانی 
این  انجام شده است  برنامه ریزی که  اما  باشد و جام کسب کند 
است که در دو سه سال آینده یکی از مدعیان قهرمانی باشیم و 

این یک  باشیم که  داشته  گفتن  برای  نیز حرف  آسیا  در  بتوانیم 
حمایت  به  نیاز  و  است  شده  شروع  کار  است.  زمان بر  پروسه 
بتوانیم  تا  داریم  هواداران  و  رسانه ها  باشگاه،  سوی  از  بیشتری 
پنجره  به  پنجره  و  باشیم  داشته  بیشتر  تیممان  در  را  ثبات  روند 
که  محدودیت هایی  با  نمی شود  کنیم.  تقویت  را  تیممان  بتوانیم 
از نظر سقف قرارداد در فوتبال ایران قرار دارد تیمی در سال اول 
برنامه ریزی  باید  ندارد.  امکان وجود  این  و  باشد  مدعی قهرمانی 
و سرمایه گذاری خوبی صورت بگیرد و همه بخواهند که اتفاقات 

خوبی در باشگاه رقم بخورد.
گل محمدی در پایان عنوان کرد: تا آنجا که توانستیم و باشگاه 
نیز همکاری داشته است نسبت به جذب بازیکن اقدام کردیم البته 

و مشکلاتی هم  مواجه هستیم  با ضعف هایی  دو پست  یکی  در 
این یکی دو  نتوانیم در  لیستمان به وجود آمده است و شاید  در 
پست بازیکن جذب کنیم. درباره جزئیات این مشکلات نمی توانم 
ادامه می دهیم.  نیم فصل  تا  بازیکنان  با همین  اما  کنم  صحبت 
و  اند  داده  نشان  تمرینات  در  خوبی  بسیار  انگیزه های  بازیکنانم 
مهم حمایت هواداران است که از آنها تشکر می کنم که همیشه 
دلخوشی  و  دارد  زیادی  عاشقان  فولاد  است.  تیم  به  حواسشان 
خیلی از مردم خوزستان و فوتبال دوستان خوزستانی همین فولاد 
است. همه باید دست به دست هم دهیم تا دل این مردم را شاد 
دارد همین شاد کردن  ما وجود  برای  انگیزه ای که  تنها  و  کنیم 

هوادارانمان است.


